
 
 

 10/22פרוטוקול ישיבת מליאה )לא מן המניין( מס' 

 20/09/2022תאריך : 

 :נוכחים 

  ראש עירייה –עבד אלבאסט סלאמה 

  חבר –קוסיי תקרורי 

  חבר –ענאן תאיה 

  חבר –עבד באסט פרוג'ה 

  חבר –מאהר ח'דיג'ה 

  חבר –עבד רחמן ג'מל 

  חבר –סלאח ג'זאוי 

  חבר –עאדל ג'מל 

  חבר –ויסאם ראבוס 

 : בעלי תפקידים

  מנכ"ל –אריק ברמי 

  מבקר עירייה –מחמוד ראבוס 

  יועמ"ש –קאיד סלאמה 

  גזבר –עמאר נאטור 

  מהנדס –נאדי תאיה 

  מח' הנדסה –סמיר סלאמה 

 על סדר היום :

 2023אישור צווי ארנונה  .1

 ( 690. 681. 680. 679. 678. 677. 676. 662. 660. 540. 396)  ת.ב.רסגירת  .2
הנגשה טכנולוגית לשנת אישור ת.ב.ר חדש )+  567 אישור הגדלת ת.ב.ר .3

 (ש"ח  94.481תשפ"ב על סך 

 דיון:

 : 2023אישור צווי ארנונה  .1

 יש רשימה של התברים , אם מישהו רוצה לברר בבקשה.:  ראש עיר

 סעיף הנחות מי הכין אותו?:  פרוג'ה(ש. )עבד באסט 

 טעות כתיב.:  ת. )עמאר(

 האם ניתן לאשר רטרואקטיבי ?:  ש. )עבד באסט פרוגה(

 .ך מחייב אישוריםיש מה לעשות ומה לתקן , א:  ת. )עמאר(

האם  2020-למי שמגיע הנחה מלפני שנתיים ,יכול לקבל ? למשל קיבלתי מכה ב:  )יועמ"ש(

 ? 2022בזה בשנת  אזוכה אם הכירו לי



 
 

 10/22המשך פרוטוקול 

 כן אפשר לזכות לפי החוק: אריק 

 נכון אפשר לזכות:  עמאר

 יה: מי שקיבל ומגיע לו ,ישנו נוהל על מנת לקבל וישנם קריטריונים וגם התייחסות עירי יועמ"ש

 כלומר בכפוף לאישור משרד: העירייה מאשרת צווי ארנונה ותצטרך אישור משרד פנים  ענאן
 פנים לחיוב גגונים האם אפשר עדיין לשקול אי חיוב גגונים בארנונה?

: אני מבהיר בצורה חד משמעית , כל נכס שלא חויב עד היום )ממד, מדרגות, גגון( על  יועמ"ש
פי חוק ופסיקה נהג לחוג ומנהג , לכן לשקול להמשיך באי חיוב בכפוף למשרד פנים, על פי חוק 

 ופסיקה מדובר בנוהג ומנהג ,היום לא ניתן לחייב אלא בהגשת בקשה וקבלת אישור משרד פנים.

בי עיקול כן מקיימים ומבטלים בבחירה לא מובנת, ואחרים עם עיקול לא מוצדק, זה : לגקוסיי 
ולהגיע להסכמות איתם ולפתור את הבעיה ,ביקשתי מהגזבר אך מצריך לזמן מנהל חברת גבייה 

 ללא מענה.

 

                                                                                                                         :  החלטה

 מאשרים את צווי המסים )מאשרים כל הנוכחים(.

 

 אישור סגירת תברים. .2

אולם יתר הת.ב.רים ניתן לא סוגרים ,ישנה יתרה לניצול שיש לנצל אותה  396: תבר גזבר 

 לסגור.

 

 :החלטה 

 396מאשרים סגירת הת.ב.רים פה אחד ללא ת.ב.ר מס' 

 

 ים חדשים:אישור ת.ב.ר .3
 : ( לסדר היום הגזבר מבקש הוספת שלושה  ת.ב.רים חדשים )להלן הת.ב.רים      

הקמת שדרוג ותפעול מיזמים דיגיטלים מימון משרד הדיגיטל הלאומי )ישראל .1

השתתפות ₪  86,238)-( ו90%-משרד מממן ₪  ₪776,139 ) 862,377דיגיטלית( סך 

                                                                                                                                                                                   (.  10%-עצמאית עירייה

                               מימון משרד הרווחה                            ₪  196,000.תכנון הקמת מעון יום 2

מימון משרד ₪ )  141,241 2019כמפורט : בטיחות בדרכים הקצבה  673.תיקון ת.ב.ר 3

 ₪ ( 14,124 - 10%)השתתפות רשות  -ו₪ (   127,117 -  90%תחבורה   

 בנוסף :

 659,119סך -הגדלה על₪ ,  3,148340)בניין הרווחה(, תקציב  567הגדלת ת.ב.ר 

 (.מימון מפעל הפיס)ההגדלה הנ"ל ב₪  3,808,259מעודכן  יהיה  ,תקציב₪ 

 



 
 

רים שהוזכרו ע"י הגזבר , מוסיפים לדיון ומי שיש לו הבהרה או הערה מוזמן .ב.: לגבי ת ראש עיר

 להציף.

 

 : החלטה 

 .אישרו פה אחד(תברים אושרו ע"י כל נוכחי המליאה על כל סעיפיה )

 19:35הישיבה נסגרה בשעה 

 

 אלבאסט סלאמה עבד 

 ראש עיריית קלנסווה                                                                          

 

 


